
Hatay da gerçekleşen Serbest Kürsü Toplantısı nda neler konuşuldu?

   Sıra sigorta pazarını büyütmeye geldi

  

   Hatay’daki Serbest Kürsü Toplantısı’nda konuşan Hazine Müsteşarlığı Sigortacılık Genel Mü
dürü
Ahmet
Genç
, 
sektördeki
tüm
kurumların
yeniden
düzenlendiğini
belirterek
bundan
sonra
pazarı
büyütecek
çalışmalar
yapacaklarını
söyledi
. 
TÜSAF
ve
Sigorta
Tatbikatçıları
Derneği
(STD) 
işbirliği
ile
Hatay’da
düzenlenen
toplantıda
Türk
sigorta
sektörü
masaya
yatırıldı
. 
Toplantıda
konuşan
Hazine
Müsteşarlığı
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Sigortacılık
Genel
Müdürü
Ahmet
Genç
, 5684 
Sayılı
Yasa’yla
sektördeki
bütün
kurumların
yeniden
düzenlendiğini
, 
ikincil
düzenlemelerin
genel
olarak
bittiğini
, 
bundan
sonra
sektörün
önünü
açıcı
, 
pazarı
büyütecek
ve
toplumu
bilinçlendirecek
çalışmalar
yapacaklarını
söyledi
. 
Genç
ayrıca
, 
önümüzdeki
dönemde
acenteler
yönetmeliğinin
çıkacağını
ve
Sigortacılık
Yasası’nda
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da
değişiklik
yapılacağından
söz
etti
. 
Aksigorta’nın
sponsorluğunda
Hatay
Sigorta
Acenteleri
Derneği’nin
düzenlediği
2012 
yılı
Serbest
Kürsü
Toplantıları’nın
ikincisi
10 Mart 
tarihinde
gerçekleşti
.

      

   Sigortacılık İtalya’da başladı
   Antakya-Anemon Otel’de yapılan toplantının moderatörlüğünü Aksigorta Genel Müdürü Uğur
Gülen yaptı. 
Hatay
Sigorta
Acenteleri
Derneği
Başkanı Nebil Dapla’nın açılış konuşmasının arkasından 
TÜSAF
Başkanı Hüseyin Kasap 
söz
alarak, oto cam üreticilerini federasyon 
olarak
desteklediklerini, bunun hem hasar prim oranını düşüreceğini 
ayrıca
cari açığa 
da
faydası olacağını dile getirdi. STD Başkanı Fahri Altıngöz, sigortacılığın tarihini anlatırken çok
ilginç bilgiler verdi. Herkesin bildiğinin aksine sigortacılığın İngiltere’de değil, ondan çok daha
önce 
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İtalya’da
başladığını 
ve
günümüze kadar gelişimini anlattı. Türkiye’de ise sigortacılığın Osmanlı döneminde yabancı
şirketlerin İstanbul’da acentelik açarak başladığını söyleyen Altıngöz, daha 
sonra
sigortacılığın Cumhuriyet dönemindeki gelişimini de anlattı. Yeni TTK 
ile
ilgili de görüşlerin bildirildiği 
toplantıda
, daha 
sonra
Hüseyin Kasap, “Sigorta şirketleriyle iş ilişkisinde bulunan firmalar (oto plazaları, asistans
şirketleri, hastaneler) ya o şirketlerin servis vereni ya 
da
acentesi olsun. Çünkü bu firmalar servis hizmeti verdikleri 
sigorta
şirketlerinin müşterilerinin bilgilerini alıp, acentelikleri kanalıyla arayıp yalan yanlış vaatlerle
sigortalarını kendilerinin yapması yönünde baskı yapıyorlar. Acenteler kendi elleriyle yolladıkları
müşterilerini bu tuzaklarla kaptırıyorlar” dedi. Daha önce TOBB Sektör Meclisi toplantılarında
konuşulan 
ve
olgunlaşan konu olan iptal edilen poliçelerden acentelerin belli bir miktar işlem parası
alınabilmesi konusunda ise 
Genç
, 
Sigorta
Acenteleri
İcra Komitesi’nin (SAİK) bir tarife belirlemesi üzerine, 
Sigortacılık
Genel
Müdürlüğü’nün bunu onaylayabileceğini belirtti. Kasap 
da
TÜSAF
Yönetim Kurulu 
olarak
bu konunun takipçisi olacaklarını 
söyledi
.

  

   2 bin civarında dosya sonuçlandı
   Sigorta Tahkim Komisyonu Müdürü Metin Karacan yaptığı konuşmada, Komisyon’un
kuruluşu ve işleyişi ile ilgili bilgiler verdi. İki yılda bugüne kadar 2 bin civarında dosyanın
sonuçlandığını, üçte birinin sigortalının lehine, üçte birinin sigorta şirketinin lehine, üçte birinin
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ise sigortalının talebinin bir kısmının karşılandığı şeklinde sonuçlandığını belirterek, bu oranların
sadece bugünkü rakamları belirttiğini ve değişebileceğini söyledi.
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